
Skolebestyrelsesmøde torsdag 26. august 2024 17:30-20:00 hos Jesper, på 
Krogårdsskolen 

Til stede: Jesper, Leise, Martin, Janne, (forældrerep.) Søren (medarbejderrep.) Carl (elevrep.) 
Rasmus og Dan (ledelse og referat) 

 

Referat  

Mødeleder: Jesper 

 

Besøg fra bygningsafdelingen og rundtur på skolen og afklare 

Udmelding til forældre om ombygning   60 min 

Velkommen til Annette fra ”ejendomscenteret”, der koordinerer arbejdet omkring 
renoveringen af skolen. 

Annette svarede beredvilligt på spørgsmål fra SB. 

Hvor går SB hen med frustrationerne omkring placeringen af elever og medarbejdere i 
midlertidige lokaler? 

SB er bekymret for oplevelsen af, at de ”bliver glemt” i fbm. Renoveringer og ombygninger, 
da de skal tages med på råd jvf. Folkeskoleloven. SB føler sig ”holdt udenfor” af center for 
teknik og miljø. 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Intet til referat. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Intet til referat.  

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Ledelsen: 

 Grevekortene, som eleverne ikke længere kan benytte på skolen – er det ok, at vi 
begynder at udbetale de penge, eleverne har på kortene? 

 Kontaktforældrefolderen – er der ændringer? Leise sender den til Rasmus, så den kan 
sendes ud til nye forældre og alle andre i fbm. Forældremøderne. 

 Hvem kan repræsentere SB på de kommende forældremøder? Oversigten udfyldt på 
mødet. 

 Vores CO-teaching-klasse på 0. årgang er nu startet i skole (tidligere ”kun” SFO) Det er 
en svær start, hvor bl.a. skolen og forældrene skal finde hinanden.  
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4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Det store fælles forældremøde, har afstedkommet flere henvendelser og møder med det 
politiske niveau i Greve. 

Tak til Michala, der er trådt ud af SB. Hendes datter er startet på efterskole og vi ønsker både 
mor og datter held og lykke fremover. -SB ind-supplerer Muhammed, der pt er suppleant og 
har takket ja til at deltage fremover. 

 

5. Høringssvar til budget    Jesper 40 min 

SB kiggede sparekataloget igennem og kom med flere nedslag, Formanden tager inputs med 
til et muligt fælles høringssvar for all skolebestyrelserne. 

 

6. Skolens 60-års jubilæum   Rasmus 

Rasmus orienterede om dele af planen for fredagens arrangement. Forskellige aktiviteter for 
klasserne og et fællesbillede, hvor eleverne danner ”60 år” på boldbanen. 

 

7. Eventuelt og arbejdsgrupper   5 min 

Intet til referat. 

 

Kommende møder: 

 

Emner til kommende møder: 

Digital skattejagt, hvad er status?   20 min 

Fælles ferie-planlægning mellem skolerne 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre  Malene og Leise 
 


